



Møteinnkalling

Utvalg: Nordreisa barn og unges kommunestyre
Møtested: Kulturscenen, Halti
Dato: 04.06.2018
Tidspunkt: 08:30 – 13:45

Dersom faste representanter er forhindret til å møte må de selv sørge for at vararepresentant får beskjed om å møte! Dersom vararepresentant ikke kan møte, må det gis melding om dette til Servicetorget snarest. Enten på tlf 77 58 80 15 eller pr e-post:

postmottak@nordreisa.kommune.no

Alle skoler skal delta med minst en voksen person under BUK møtet!

Alle skoler sender til postmottak@nordreisa.kommune.no

- Navn og klassetrinn på medlemmer i BUK som møter
- Navn på voksenperson som møter

Saksliste

| Utv.saksnr | Sakstittel | U.Off | Arkivsaksnr |
|------------|---|-------|-------------|
| RS 1/18 | Referat fra møte 14.2.18 med blant annet valg av Ungdomsrådet 2018 | | 2018/221 |
| RS 2/18 | Referat møte i Ungdomsrådet 21.02.18. | | 2018/221 |
| RS 3/18 | Referat fra møte i ungdomsrådet 25.04.2018 | | 2018/221 |
| PS 1/18 | Saker til barn- og unges kommunestyre fra Storslett skole klasse 6B | | 2018/420 |

Program:

Kl 8:30 Møtestart

Kl 9:00 Ish Orienteringer

- Oppvekst- og kultur sektoren i kommunen, hva arbeides det spesielt med som gjelder barn- og unge i kommunen v/Sektorleder Bernt Sandtrøen
- Drift- og utviklingssektoren, byggeprosjekter og andre utviklingsprosjekter som gjelder barn- og unge i kommunen v/Sektorleder Dag Funderud
- Nord-Troms friluftsråd v/Hanne Henriksen, forteller om aktiviteter og prosjekter – spesielt om Marin forsøpling

Kl 10:00 ish Tema for dagen - SØPPEL!

KL 11:00 Lunsj

KL 12:00 Vi fortsetter med dagens tema – SØPPEL!

KL. 12:45 ish Sakslisten + saker som er levert inn iløpet av dagen

Kl 13:45 ish Møteslutt og god tur hjem :-)

Annet:

I en travel skolehverdag kan det hende at dere ikke har nådd å sende saker inn til oss, så ta derfor med saker som ønskes tatt opp i møtet :)

Sakene leverer dere skriftlig til ordfører før møtet begynner – han finner dere inne på Kulturscenen på Halti fra kl 8:00.

Medlemmer av Ungdomsrådet 2018

Ved Ungdomsråds møte 14.02.18 ble det gjort følgende valg:

Leder: Anna Elisa Lund Henriksen.

Nestleder: Hermod Bakken.

Medlemmer: Martin Årnes, Lukas Mikalsen, Scott Nordstrøm, Ramona Soleng Thomassen, Aragorn Mikkelsen, Oda Fossvoll.

Vara-medlemmer: Oda Birkelund, Mathilde Eriksen, Jonas Pedersen, Leif Adrian Pedersen, Isak Lund Båtnes, En vara fra Montessori skolen.

Vara for hvem:

Oda Birkelund er vara for Anna Elisa Lund Henriksen.

Mathilde Eriksen er vara for Oda Fossvoll og Ramona Soleng Thomassen.

Leif Adrian Pedersen er vara for Scott Nordstrøm og Aragorn Mikkelsen.

Isak Lund Båtnes er vara for Martin Årnes.

Jonas Pedersen er vara for Hermod Bakken.

En representant fra Montessori skolen er vara for Lukas Mikalsen – venter på navn.

Arbeidsområder:

Miljø, plan og utvikling: Hermod Bakken.

Helse og omsorg: Lukas Mikalsen.

Oppvekst og kultur: Oda Fossvoll.

Formannskapet: Martin Årnes.

Næringsutvalget: Scott Nordstrøm.

Rust: Anna Elisa Lund Henriksen (Leder i Rust) og Ramona Soleng Thomassen.

BUK: Hermod Bakken og Scott Nordstrøm.

Ungdomsråds møte 14.02.18.

Sted: Haldi. Kl.15:00 – 17:00.

Til stede: Martin Årnes, Hermod Bakken, Jonas Pedersen, Scott Nordstrøm, Leif Adrian Pedersen, Oda Birkelund, Ramona Soleng Thomassen, Oda Fossvoll, Mathilde Eriksen, Anna Elisa Lund Henriksen, Silje Båtnes, Else Pettersen Elvestad.

Frafall: Isak Lund Båtnes, Lukas Mikalsen, Aragorn Mikkelsen.

1: Informasjon v/ Olaf Nilsen, Prosjektleder Ungdomsklubben:

Olaf Nilsen viser plantegning av den nye Ungdomsklubben som blir lokalisert i de gamle kinolokalene på idrettshallen.

Litt info om den nye klubben: Lyskastere i taket, fleksible møbler med hjul som kan flyttes etter behov, WIFI, kodelås på døren. Er også satt av noe penger til å bruke på f.eks playstation ect.

I det bakerste rommet blir det et amfi med prosjektor hvor man kan sitte 30 personer samtidig å spille eller se film. Det er ikke satt av penger til pcer, så det er meningen at ungdommene selv må ha med seg eget utstyr. Men når vi nærmer oss innkjøp av utstyr må vi ta en vurdering over hva som skal kjøpes inn, og det er da muligheter for at det kan kjøpes inn noe pc-utstyr. Dette er noe vi må komme tilbake til.

Geir Lyngsmark er arkitekt og skal ha ansvar for interiørkonsept, materialbruk og innredning av klubben. Men ungdommene har medbestemmelsesrett, og det er ønskelig at de kommer med forslag og ønsker mtp farger, print, tapet ect. Forslagene skal leveres til Olaf Nilsen på Prosjekt møte 1.mars.

Vi blir enige om at alle tenker gjennom ideer som de kan komme med på neste Ungdomsråds møte 21.02.18. Ta gjerne med bilder.

1.mars kl 09:00 blir det prosjektmøte mellom Geir Lyngsmark, Olaf Nilsen og Ungdomskontakt Silje Båtnes. Lokalet skal befares. Om mulig deltar også leder eller nestleder av Ungdomsrådet.

22-23.mars: Nytt prosjektmøte. Presentasjon av forslag på interiørkonsept og materialbruk.

2: Presentasjon av det nye ungdomsrådet og den nye ungdomskontakten:

Ungdommene presenterer seg, hvilken klasse de går i og hvor de bor. Ungdomskontakten Silje Båtnes presenterer seg, og Else Pettersen Elvestad forteller kort om hennes rolle. Hun er virksomhetsleder for forebyggende tjenester og ungdomskontaktens nærmeste leder. Hun har også oversikt over økonomien til Ungdomsrådet.

3: Valg:

Det gjøres valg. Ny leder er Anna Elisa Lund Henriksen og nestleder er Hermod Bakken. For mer info se eget notat.

4: Facebook som en kontaktmulighet til Ungdomskontakten:

Det blir diskutert muligheten for at Ungdomskontakten kan ha en Facebook side å nå på. Tanken med denne er at det skal være et sted å legge ut informasjon om for eksempel hva som skjer i bygda, aktuelle temaer som berører ungdom, og det skal også være et sted hvor ungdom som trenger det enkelt kan få kontakt med ungdomskontakten via Messenger. Alle ungdommene sier seg enige i at dette bør innføres, og Leder av Ungdomsrådet sender et skriv til Rådmannen med forespørsel på dette.

5: Året som kommer.

- 16.mai: Idrettshallen er booket av Ungdomsrådet, og det diskuteres om vi skal ha skumparty. Vi konkluderer med at skummaskin koster veldig mye, og at vi har veldig kort tid på å planlegge er så stort arrangement. Det nevnes også at når det ble arrangert sist i 2016 gikk man i kraftig underskudd.
Ruth Ulving har tatt kontakt med Silje for å spørre om vi skal bruke idrettshallen 16 mai da det er et sterkt ønske om å bruke hallen til 17 mai arrangement. Da må de rigge til i hallen 16 mai. Avtaler at vi kan svare på dette etter møte neste uke da man ikke har bestemt noe ved dette møte.
- Diskuteres om Påskelandsbymarknad som ungdommen var med på i fjor kunne vært aktuelt i år. Ungdommene er positive til et slikt arrangement i år da det hadde vært vellykket i fjor. Silje tar kontakt med Næringsutvikler Ida Wigdel, og sjekker opp mulighetene for å kunne delta i år.

Pga. dårlig tid avtaler vi nytt møte allerede neste uke. Onsdag 21.02 kl. 15:30 – 17:00.
Arrangement og resten av sakene diskuteres videre da.

Fra: Silje Båtnes (Silje.Batnes@nordreisa.kommune.no)

Sendt: 22.02.2018 11.17.49

Til: Nordreisa Kommune

Kopi:

Emne: Referat møte i Ungdomsrådet 21.02.18.

Vedlegg: Referat fra Ungdomsråds møte 21.02.18.docx

Vennlig hilsen

Silje Båtnes
Ungdomskontakt



Nordreisa kommune
Telefon: 41706116

Referat Ungdomsrådsmøte 21.02.18.

Tid og sted: Halti – Jorma (ved siden av biblioteket), 21.02.18 kl. 15:30-17:00.

Til stedet: Mathilde Eriksen, Oda Fossvoll, Ramona Soleng Thomassen, Scott Nordstrøm, Hermod Bakken, Isak Båtnes Lund, Jonas Pedersen, Leif-Adrian Mortensen, Martin Årnes.

Fravær: Anna Elisa Lund Henriksen, Oda Birkelund, Lukas Mikalsen Fagermo, Aragorn Mikkelsen.

Sak 1: Påskelandsbyen.

Enstemmig vedtatt at vi arrangerer turnering på Påskelandsbyen den 22.mars slik som det ble gjort i fjor.

Rådet kom med forslag på aktiviteter til turneringen: Volleyball, kanonball, innebandy, basket. Flest ønsket volleyball og innebandy, så da blir det disse to aktivitetene i turneringen.

Må minst være 6 personer på hvert lag. Man kan melde på som lag eller som enkeltpersoner, så vil Ungdomsrådet plassere enkeltpersonene på egne lag eller der hvor det passer. Dette for at flest mulig blir med.

Aldersgruppen blir som i fjor: Fra 8.klasse og t.o.m 3.klasse på VGS.

Silje har booket idrettshallen den dagen, og den er ledig fra kl 12. Per nå er kantinen opptatt pga. bingo, men servicekontoret v/ May Lill undersøker om vi kan få bruke den i stedet.

Silje sender forespørsel til Norsk Folkehjelp om de kan stille med 5 personer.

Ønskelig at vi har 6 foreldre som kan være til stedet.

Er frist 26.februar for å komme med info på programmet til Påskelandsbyen. Silje tar kontakt med Ida Wigdel.

Vi har satt opp arbeidsgrupper for planlegging av turneringen:

Gruppe 1: Ansvar for kiosken:

Jonas, Oda F, Anna, Ramona, Lukas, Mathilde. De skal også få med 3 foreldre som kan hjelpe til.

Denne gruppen ordner vaktskift (f.eks. en time hver med 6 vaktskift eller 2 timer hver og 3 vaktskift). Bestemmer at det må være 2 stk om gangen som passer på kantinen.

Ang kortmaskin skal Isak sjekke med sin mor om vi kan låne fra henne.

Hva skal selges? Forslag om grandiosa, landganger, brus, iste, frukt, vafler. Silje kontakter Gammen og andre butikker for å sjekke om de vil sponse med matvarer evt. ordne noen avtale med de. Kontakter også Bios, hotellet, På taket for å sjekke om de vil sponse med pizza som vi kan steke ferdig i kantina.

Silje kan kjøre å hente matvarer og utstyr på selve dagen.

Gruppe 2: Ansvar for turneringen:

Hermod, Isak, Scott, Leif-Adrian, Aragorn, Oda B, Mathilde. De får med 3 foreldre som stiller.

Lukas lager skisse som kan brukes på plakat som henges opp på ungdomsskolen og VGS.

Hermod, Martin og Anna tar kontakt med avisen for å få de til å lage en sak om turneringen. De skal også lage et event som kan postes på Facebook.

Hermod, Anna og Martin reklamerer for dette i klassene på VGS.

Isak og Jonas reklamerer for dette i klassene på ungdomsskolen.

Mathilde sender melding til Strømfjorden skole med info, Hermod gjør det samme på Skjervøy og Lukas har ansvar for å informere Montessori skolen. Et tilbud dersom de har lyst å være med.

Påmelding: Hermod ordner google-påmelding. Ramona lager ferdig ark som kan deles ut på skolene til påmelding.

Gruppen samarbeider om fordeling av lag, kampoppsett, dommere og musikk.

Hermod er speaker.

Isak og Jonas sjekker opp ang utstyr som trengs til å spille volleyball og innebandy. I følge servicesenteret skal det være to volleyball nett i hallen. De kontakter Ottar om å få låne innebandy utstyr fra skolen, og Silje sjekker med Torje Veibakken ang å låne innebandy utstyr som er i hallen allerede.

Frist for påmelding av lag blir 19.mars.

Ellers:

Hermod sier velkommen før turneringen starter.

Premier: Martin, Isak, Hermod og Jonas skaffer premier slik at vi kan kåre beste kostyme, beste lagnavn, vinner laget. Forslag om å kontakte Gymet, Reisa treningssenter, Kinoen, Pizza-middag til vinnerlaget fra «På taket».

Gruppe 3: Opprydning:

Hele ungdomsrådet har ansvar for å rydde. Man har også ansvar for å rydde litt underveis slik at det ikke blir så mye på slutten.

Silje kan kjøre med utstyr dersom det trengs, og evt. foreldrene som stiller.

Sak 2: 16 mai arrangement:

Det blir enstemmig vedtatt at Ungdomsrådet ikke skal arrangere 16 mai arrangement i år. Det holder med Påskelandsbyen. Vi snakker også om at tidligere var 16 mai et rusfritt arrangement for å trekke ungdommen til idrettshallen og bort fra sentrum. Men at tiden har forandret seg, og at det ikke er slik lengere.

Silje kontakter Ruth Ulving og informerer om at ungdomsrådet sier fra seg idrettshallen på 16. mai.

Sak 3: Økonomi.

Det er usikkert hva som ble brukt av penger på turneringen i fjor, men i år håper vi på mest mulig støtte. Dersom vi mangler noe som ikke blir sponset får vi heller ta stilling til det når den tid kommer.

Sak 4: Avtale møter for dette halvåret.

Neste møte blir allerede om to uker, 7.mars. Dette pga. turneringen og at vi da kan ta en status på hva som gjenstår. Vi møtes på samme sted, Halti – Jorma rommet kl. 15:30 – 17:00.

Sak 5: Eventuelle saker.

- **Ipad:**
Kan Ungdomsrådet få disponere Ipad fra kommunen? I følge Hermod har kommunen Ipad som man kan få låne. Tanken er å bruke de på møter og ellers arbeid med ungdomsrådet. Silje sjekker opp dette og skriver evt. en søknad dersom det er nødvendig.

- **Ungdomsklubben:**
Grunnet misnøye etter forrige møte ang. ungdomsklubben og slik den er planlagt, tar ungdomskontakten opp hva rådet mener om klubben. Det kommer fram at saken ikke er diskutert i Ungdomsrådet da det ikke var noe aktivitet i rådet før nå i februar. Den er kun tatt opp i BUK 8. desember 2017 hvor representantene der ønsket en utsettelse på vedtaket for å kunne sjekke opp hva resten av rådet ønsket. Det fikk de ikke, og derfor føler Ungdomsrådet at de ikke er hørt i saken om hvordan den nye klubben skal se ut.
Det er foreløpig lagt opp til mest databruk, med totalt 74 sitteplasser med datakoblinger/stikkontakter.
Ungdomskontakten tegner et forslag hvor det er mer café-preg, kjøkkenkrok og scene som Ungdomsrådet er enige om ser bedre ut. Dette for å nå ut til flest mulig ungdommer. Vi er redd for at ungdomsklubben slik, den er tenkt, ikke blir brukt.
Silje kontakter prosjektleder Olaf Nilsen og avtaler møte 1.mars kl. 09 for å legge frem ungdomsrådets tanker og ønsker for klubben. Leder og nestleder av Ungdomsrådet er ønsket at blir med på møte, og Else Elvestad stiller også.

- **To representanter til Kommunestyre?** Etterlyses fra Servicekontoret. Det blir Hermod og Scott.

- **Facebook Ungdomsrådet:** Diskuterer om den Facebook siden som heter Ungdomsrådet skal gå over til å hete Ungdomskontakten. Men det er enighet om at Ungdomsrådet beholder sin egen siden og vi ønsker at Hermod og Anna blir administratorer i tillegg til Silje.
Det er sendt søknad til Rådmann om Ungdomskontakten kan opprette sin egen Facebook.

Neste møte. 7.mars kl 15:30 – 17:00. Haldi – Jorma. Det er ønskelig at hele Ungdomsrådet inkludert vara møter mtp. Planlegging videre av turneringen.

Neste møte: 7.mars kl. 15:30.



Nordreisa kommune

Forebyggende tjeneste

Medlemmer og varamedlemmer i ungdomsrådet

| | | | | |
|-------------------|--|----------------|------------------|-------------|
| Deres ref: | Vår ref (bes oppgitt ved svar): | Løpenr. | Arkivkode | Dato |
| | 2018/221-9 | 4670/2018 | C19 | 26.04.2018 |

Referat fra møte i ungdomsrådet 25.04.2018

Tid og sted: Halti – Jorma (ved siden av biblioteket), kl. 15:30-17:00.

Til stede: Anna Elisa Lund Henriksen, Ramona Soleng Thomassen, Martin Årnes, Scott Nordstrøm, Alf Sindre Einevoll, Oda Fossvoll, Jonas Pedersen (For Hermod Bakken), Kine Elise Haraldsdatter Steinsvik (vara fra Montessori invitert siden det er første møte de er med på.), Silje Båtnes.

Fravær: Hermod Bakken, Aragorn Mikkelsen.

Sak 11/18: Påskelandsbyen:

Hvordan gikk det? Hva kan vi gjøre annerledes til neste gang? Tilbakemeldinger fra andre ungdom? Økonomi?

Aktivitetene: Kunne vært bedre oppmøte. Var totalt 10 lag, men et trakk seg i siste liten. Estimert et oppmøte på ca. 60 personer. Var bedre oppmøte i fjor med 15 påmeldte lag. Tilbakemelding fra de ungdommene som var tilstede var at volleyball ble for vanskelig for noen, og at de følte man måtte være flink til det for å kunne være med. Flere etterlyste kanonball som også var i fjor.

Bedre markedsføring: Ble kort tid til markedsføring – kun 2 uker. Dette skyltes delvis at vi ikke fikk invitasjonen til arrangementet når vi skulle. Til neste år må vi være tidligere ute og reklamere for dette ved flere forum. Lage bedre og større plakater.

Kiosken: Var mye mat til overs. Det som gikk var pizza og brus. Ikke vits med landganger og vafler.

Premie: Kan en bedre hovedpremie være et trekkplaster? Ipad? (På billetten).


Postadresse:
Postboks 174, N- 9156 Storslett
E-post:
postmottak@nordreisa.kommune.no

Besøksadresse:
Sentrum 17
Internett:
www.nordreisa.kommune.no

Telefon: + 47 77 58 00 00
Telefaks: + 47 77 77 07 01

Bankkonto: 4740.05.03954
Org.nr: 943 350 833

Alt i alt skal ungdommene roses for at de fikk til en kveldsturnering på så kort varsel!

Sak 12/18: Ipad til Ungdomsrådet:

Hermod har ytret et ønske om at Ungdomsrådet skal ha egne ipader som kan brukes av medlemmene på f.eks. utvalgsmøtene.

I følge Sericekontoret kan man låne ipader der før de politiske møtene begynner, men de må leveres tilbake i etterkant av møte.

Hermod har sendt forespørsel til Øyvind Evanger ang dette, og saken skal tas opp i Formannskapet. Vi venter på svar.

Sak 13/18: Valg av medlem:

Da et medlem har trukket seg fra Ungdomsrådet må det velges inn et nytt medlem, og det er et ønske at Montessoriskolen blir representert i Ungdomsrådet.

I dag stiller medlem Alf Sindre Einevoll og varamedlem Kine Elise Haraldsdatter Steinsvik fra Montessoriskolen på sitt første møte.

Sak 14: Møteplikt i Ungdomsrådet:

Vi blir enige om regler rundt det å sitte i Ungdomsrådet mtp. møteplikt og dersom vi ikke kan komme på møte. Er enighet om at dersom man ikke kan komme på møtene så har man plikt til å si fra i god tid slik at man kan innkalle vara.

Sak 15/18: Forslag til aktiviteter i ferien?

Ungdomskontakten planlegger aktiviteter for ungdom i feriene. Har ungdomsrådet forslag til aktiviteter som ungdom vil være med på? Vil ungdomsrådet være med på dette?

Silje leser opp de aktivitetene som jobbes med så langt. Stort sett høres det ut som noe ungdom kan like å være med på, og at det er ulike aktiviteter slik at man kan nå ut til flest mulig.

Medlemmene i Ungdomsrådet ønsker ikke å være med å arrangere dette da det er i ferien. Flere har jobb og er kanskje bortreist. Men noen tilbyr seg å hjelpe til dersom de har mulighet.

Sak 16: Økonomi og møtegodtgjørelse:

Møtegodtgjørelse for medlemmer av ungdomsrådet i utvalgsmøter er fra 2018 på 400kr/ møte.

Møtegodtgjørelse for møter i ungdomsrådet: 500kr/møte.

Saken om møtegodtgjørelse skal tas opp i Kommunestyret, så der er mulig det blir endringer.

Medlemmene synes dette høres greit ut.

Sak 17: Eventuelle saker:

- Info fra utvalgs møter?

Oda informerer fra Oppvekst- og kultur møte at de har snakket om Ungdomsklubben og at det var viktig med en endring av de første planene da ungdomsrådet mente de kun ville nå ut til en type målgruppe.

- Høsten? Noen ønsker for hva ungdomsrådet skal jobbe med?
Anna informerer om at det har vært snakk om å samarbeide med Skjervøy Ungdomsråd ang. en turnering. Ungdomsrådet er åpen for et samarbeid, men at dette må bli til høsten. Anna kontakter Skjervøy ang. dette.
- Neste møte?
Blir enig om at det er greit med et møte til før sommerferien: 6.juni.

Med vennlig hilsen

Silje Båtnes
Ungdomskontakt

Dette dokumentet er produsert elektronisk, og har derfor ingen signatur.

Kopi til:
Else Pettersen Elvestad

Sak til Barn- og unges kommunestyremøte

NORDREISA KOMMUNE

Ellenør E

7 MAI 2018

SAKSNR.

LØPENR.

BOKNR.

Overskrift på saken

Flerc saker: 18/420

Hva er bakgrunnen for saken fortell kort om hvorfor saken ønskes å tas opp

1. Ønske om egen turniforening i Nordreisa
2. Klatrevegg som alle kan bruke
3. Ny gymsal ved Storslett skole pga - slitte gulv
- dårlig ventilasjon
4. Ønske om flere søppeldunker i nærmiljøet (for sortering).

Forslag til løsning av saken koster det penger og hvor mye? Hvem skal gjøre hva, og hvem skal betale? Hvor skal det gjøre, og hvor ofte?

Til alle sakene må Nordreisa kommune betale.

Hvem fremmer saken

Navn på den/de som legger saken frem for barn og unges kommunestyre

Una Kristine Løvroll, Storslett skole 6B

III Servicetorget / Buk-mete
Fra 68 v/Sjorslett skole